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Abstract

The thinking of the Arabic language future is venportant issue in the Arabic Contemporary
Islamic thought, which is closely related to theeseignty of Arab and Islamic culture and ideology.
In the comprehensive sense, language is not pugtibtic and cultural issue, but it develops assailt
of development that fall, and the variables thatuwocconsequently, language gets stronger or weaker
This rule expels at all times and applies to alblaages and successive civilizations known to man.

The Key Words: language, Arabic language, ideology, culture, i@ation.

Résumé

La pensée a l'avenir de la langue arabe, une qudséis importante dans la pensée Islamique
Contemporaine Arabe, étroitement liée a la soumetéide la nation arabe et islamique de la cuéttre
de l'idéologie.Ce n'est pas seulement la questetadiiversité linguistique et culturelle, mais est
soumis aux aléas du temps en raison de I'évolgtibmombent, et les variables qui se produisent, on
effet, est plus fort ou affaiblir. On expulser eetegle en tout temps, et s'appliquent a toutes les
langues et civilisations successives connues deftre.

Les Mots Clés :la langue, langue Arabe, idéologie, culture, cation.
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